Creativity — Brainstorming practice I

الإبداع - العصف الذهني ممارسة |

Creativity can be learned. The biggest mistake for beginners is trying to keep all of your ideas in your head. You are going to practise listing a large number of ideas in order to improve your creative skills.

الإبداع يمكن تعلمه. أكبر خطأ للمبتدئين هو محاولة للحفاظ على كل أفكارك في رأسك. أنت ذاهب لممارسة إدراج عدد كبير من الأفكار من أجل تحسين مهاراتك الإبداعية.

- You will improve your ability to generate a large number of ideas.
- سوف تحسين قدرتك على توليد عدد كبير من الأفكار.
- You will improve your ability to suspend judgement until after your idea is recorded. Most people stop good ideas while they are still in their mind.
 - سوف تحسين قدرتك على تعليق الحكم حتى بعد تسجيل فكرتك. معظم الناس على التوقف عن الأفكار الجيدة في حين أنها لا تزال في أذهانهم.
- You will improve your ability to intentionally seek out unusual or specific ideas related to a topic.
 - سوف تحسين قدرتك على السعى عمدا من الأفكار غير عادية أو خاصة تتعلق الموضوع.

Please	choose a topic:						جاء اختيار الموضوع:
	ریاضات sports 🗆	🗆 movies أفلام	موسیقی music 🗌	🗆 games ألعاب	موضه fashion 🗆	الحيوانات animals	.29-9-75-7-

Creativity — Brainstorming practice II

الإبداع - العصف الذهني ممارسة ||

Creativity can be learned. The biggest mistake for beginners is trying to keep all of your ideas in your head. You are going to practise listing a large number of ideas in order to improve your creative skills.

الإبداع يمكن تعلمه. أكبر خطأ للمبتدئين هو محاولة للحفاظ على كل أفكارك في رأسك. أنت ذاهب لممارسة إدراج عدد كبير من الأفكار من أجل تحسين مهاراتك الإبداعية.

- You will improve your ability to generate a large number of ideas.
- سوف تحسين قدرتك على توليد عدد كبير من الأفكار.
- You will improve your ability to suspend judgement until after your idea is recorded. Most people stop good ideas while they are still in their mind.
 - سوف تحسين قدرتك على تعليق الحكم حتى بعد تسجيل فكرتك. معظم الناس على التوقف عن الأفكار الجيدة في حين أنها لا تزال في أذهانهم.
- You will improve your ability to intentionally seek out unusual or specific ideas related to a topic.
 - سوف تحسين قدرتك على السعى عمدا من الأفكار غير عادية أو خاصة تتعلق الموضوع.

Ρl	leas	e ch	oose	a	topic	:
----	------	------	------	---	-------	---

		لرجاء اختيار الموضوع:
\square things that make you different than others	الأشياء التي تجعلك مختلفا عن الآخرين	
🗆 things that irritate you الأشياء التي تهيج لك	الأشياء التي تحبها things you love الأشياء التي تحبها	

When you are finished, please count the number of ideas you generated: _______ عند الانتهاء، الرجاء حساب عدد من الأفكار التي ولدت:

After counting, please draw a **circle or rectangle** around your most interesting ideas.

Creativity — Web mapping practice

الإبداع - ممارسة رسم الخرائط الويب

Creativity can be learned	You are going to improve your creative skills by practicing web mapping.
	الماري كالأنتيان والمراج والمراجع المراجع والمراجع والمراجع والمراجع والمراجع والمراجع المرتبين

- You will improve your ability to generate a large number of ideas.
- سوف تحسين قدرتك على توليد عدد كبير من الأفكار.
- You will improve your ability to suspend judgement until after your idea is recorded.
 - سوف تحسین قدرتك على تعلیق الحكم حتى بعد تسجیل فكرتك.
- You will improve your ability to intentionally seek out unusual or specific ideas related to a topic.
 - سوف تحسين قدرتك على السعي عمدا من الأفكار غير عادية أو خاصة تتعلق الموضوع.
- You will improve your ability to let one idea lead to another.

سوف تحسين قدرتك على تحكى قصة بصريا.

Diasca	chassa	a tonic
ricase	CHOOSE	a topic:

		لرجاء اختيار الموضوع:
🗆 events that have shaped you الأحداث التي شكلت لك		
🗆 possibilities of the future محتمالات المستقبل	طرق تفاعل الناس ways people interact	

When you are finished, please count the number of ideas you generated: ____

عند الانتهاء، الرجاء حساب عدد من الأفكار التي ولدت:

After counting, please draw a **circle or rectangle** around your most interesting ideas.

Creativity — Visual idea generation

الإبداع - جيل فكرة البصرية

Creativity can be learned.	You are going to improve your creative skills by sketching ideas as you come up them.
	إبداع يمكن تعلمه. أنت ذاهب إلى تحسين المهارات الإبداعية الخاصة بك عن طريق رسم الأفكار كما كنت الخروج منها.

- You will improve your ability to generate a large number of ideas.
- سوف تحسين قدرتك على توليد عدد كبير من الأفكار.
- You will improve your ability to suspend judgement until after your idea is recorded.
 - سوف تحسین قدرتك على تعلیق الحكم حتى بعد تسجیل فكرتك.
- You will improve your ability to intentionally seek out unusual or specific ideas related to a topic.
 - سوف تحسين قدرتك على السعي عمدا من الأفكار غير عادية أو خاصة تتعلق الموضوع.

Please choose a topic:				الرجاء اختيار الموضوع:
ریاضات sports 🗆 طبیعة	Science and technology العلوم والتكنولوجيا	🗆 games ألعاب	_ :آخر :other □	

When you are finished, please count the number of ideas you generated: ______ عند الانتهاء، الرجاء حساب عدد من الأفكار التي ولدت:

Creativity — Unpacking an event

الإبداع - تفريغ حدث

ماذا تريد الناس أن يفكر ويشعر حول هذا الحدث؟

Creativity can be learned. Often beginners think they don't have the insight they need to make thoughtful art. You are going to doing answer questions about an event in order to practice thinking in more detail.

الإبداع يمكن تعلمه. غالبا ما يعتقدون مبتدئين ليس لديهم البصيرة التي يحتاجونها لاتخاذ فن مدروس. أنت ذاهب إلى القيام الإجابة على الأسئلة حول هذا الحدث من أجل التفكير الممارسة في مزيد من التفاصداً

- You will improve your ability to generate a large number of ideas.
- . سوف تحسين قدرتك على توليد عدد كبير من الأفكار
- You will improve your ability to suspend judgement until after your idea is recorded.
- . سوف تحسين قدرتك على تعليق الحكم حتى بعد تسجيل فكرتك
- You will improve your ability to tell a story visually.
- . سوف تحسين قدرتك على تحكى قصة بصريا

Please choose an event:	الرجاء اختيار حدث:
What people are there? What are they like? How can you show	
What led up this? What kind of conflict is occurring? Is there su	spense, a turning point, or complication? ما أدت هذه؟ أي نوع من الصراع يحدث؟ هناك التشويق، نقطة تحول، أو تعقيد؟
What is the meaning or importance of the event?	ما هو معنى أو أهمية هذا الحدث؟
Describe the setting, atmosphere, and mood.	وصف الإعداد، والغلاف الجوي، والمزاج.
What symbols or metaphors will help communicate the event's	?significance نا الرموز أو الاستعارات سيساعد التواصل أهمية هذا الحدث؟
Who or what is observing the event? What kinds of unusual po	ints of view can help tell the story? أو ما الذي رصد الحدث؟ ما هي أنواع من النقاط غير عادية نظر يمكن أن تساعد في معرفة القصة؟
What do you want people to think and feel about this event?	

Creativity — Portrait backgrounds



خلفيات بورتريه - الإبداع

Creativity can be learned. Practise listing a large number of ideas. Don't judge while you are coming up with ideas. Seek out ideas that are as unusual or specific as possible.

الإبداع يمكن تعلمه. ممارسة إدراج عدد كبير من الأفكار. لا نحكم بينما كنت الخروج مع الأفكار. بحث عن الأفكار التي هي كما غير عادية أو محددة قدر الإمكان.



List what could you show in the background of your portrait. قائمة ما يمكن أن تظهر في خلفية صورتك.

















Creativity — Poses and modifications



الإبداع - الوقفات والتعديلات



Creativity can be learned. Practise listing a large number of ideas. Don't judge while you are coming up with ideas. Seek out ideas that are as unusual or specific as possible.

الإبداع يمكن تعلمه. ممارسة إدراج عدد كبير من الأفكار. لا نحكم بينما كنت الخروج مع الأفكار. بحث عن الأفكار التي هي كما غير عادية أو محددة قدر الإمكان.



List poses, angles, poses, clothes, expressions & modifications. قانمة يطرح، زوايا، يطرح، والملابس، وتعبيرات والتعديلات.















